
Jeg har prøvet alle former for nedtrapning af rygning som muligt. Jeg har ikke haft succes med 

nogen af dem udover E-cigaretten. E-cigaretten hjælper og støtter mig meget til at jeg kan ses med 

mine venner og familie, da man nemt som eksryger kan føle sig udenfor, når andre mennesker 

vælger at blive ved med at ryge cigaretter. Det sociale dør hen, når man helst vil holde afstand fra 

cigaretrøgen. Her hjælper E-cigaretten mig utrolig meget. Det holder fast i det sociale bund i form 

af at jeg stadig kan stå med rygere og "dampe" i stedet. Det er en væsentligt billigere løsning end at 

ryge normale cigaretter og derfor kan jeg kun se dem som idiotisk at gøre det ulovligt. Jeg er 100% 

sikker på at kræftstatistikken i Danmark KUN falder af at folk går over til en E-cigaret i stedet for at 

ryge 40 cigaretter om dagen. Hvis dette lovforslag går igennem, ser jeg det KUN er for at de store 

cigaretkoncerner kan blive ved med at tjene flere penge på normale cigaretter.  

 

Stop denne dumme løsning og lad E-cigaretten blive i hænderne dem der vælger at stoppe og stadig 

have et alternativ.  

 

I vil vel heller ikke fjerne sutten fra et lille barn, fordi det viser sig at det også er usundt for os? 

 

Stop galskaben og drop nu det lovforslag 

 

Venlig Hilsen Mathias Munk Petersen  
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